
  Styrelsemöte föreningen Framåt 20161006 

 

Närvarande: Jan-Erling, Lars, Aage, Tyrone, Peter, Anna, Reinhold och 

Elisabeth. 

 

Plats: Skredfors. 

 

Dagordningen lästes upp och godkändes. 

 

 Peter får i uppdrag att förbättra fotbollsplanen under hösten.  Kostnad ca 

20.000. Vem är markägare? Peter kollar detta. 

 

 Anna skriver på vår Facebooksida om sponsring av fotbollsplanen och 

Lars skriver på hemsidan. 

 

 Jan-Erling kontaktar kommunen ang L-stöden på badplatsen. 

 

 Bryggan på Killebäck skall tas upp om några veckor. Aage kontaktar 

Johnny. 

 

 När första ljuset brinner...den 26:e november blir det adventsfirande igen. 

           Den fina julgranen sågar Peter ner. Transport av granen diskuterar Peter      

           och Aage. 

           Aage fixar så spisen är på plats (för att kunna värma den goda glöggen)  

           Han ordnar också julgransbelysningen. 

           Peter lånar en induktionsplatta av Aina Barnevik. 

           Lars har en bra gryta för induktion. 

           Eldkorgar fixar Lars och Anna. 

           Nils köper GLÖGG! 

           Elisabeth inhandlar pepparkakor, godis och lite annat. 

 

 Plötsligt gick vi från advent till midsommar.... 

     Föreningen bildar en midsommarkommite´ med Reinhold i spetsen. 

     Under våren bjuder vi in nya friska fläktar Yvette och Petra till ett utav  

     Våra möten. 

 

 Förslag om att anlägga en tennisbana i anslutning till fotbollsplanen. 

     Peter undersöker kostnader mm. 

 

 Lars berättar att Benjamin Grahn-Danielsson kom med ide´n att  

     göra en arkeologiskstudie gällande den gamla festplatsen som funnits  

     i Kämpersvik. Kul! 



 Elisabeth beställer en ny skylt till Långebrygga. 

 

 Våga-värna-djuren. Anna har kontaktat djurskyddet ang en kring- 

strykande katt utan ägare. Samhällsföreningen sponsrar detta. 

 

 Peter pratar om problematiken med väldigt många fåglar som blir en 

sanitär olägenhet. Jan-Erling undersöker vilka tillstånd som krävs för 

avskjutning. 

 

 Mötesdatum bestäms av ordförande i samråd med viceordförande, 

sekreterare och kassör. 

     Kallelse mailas sedan till övriga styrelseledamöter. 

 

Mötet avslutas! 

 

 

 

 

 

 

Elisabeth Carlsson  Jan-Erling Ohlson 

Sekreterare  Ordförande 

      

       

 

            

 

 


